
Referat af generalforsamling i Svejbæk Grundejerforening onsdag d. 26. marts 2025: 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent  

 

Jens Wurgler Hansen blev valgt 

 

2. Valg af referent 

 

Lise Dybkjær blev valgt 

3.   Beretning om foreningens virksomhed  

Foreningens formand, Henrik Felding, aflagde bestyrelsens beretning. Teksten til denne, 

samt ledsagende Power Point, lægges på foreningens hjemmeside som særskilte filer. 

4.   Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse  

Kassereren, Lise Dybkjær, fremlagde regnskabet som blev godkendt 

5.   Fastlæggelse af kontingent    

Bestyrelsen foreslår at det årlige kontingent forbliver 250 kr. Foreningen har haft underskud 

2 år i træk. Et medlem foreslog at hæve kontingentet til 275 kr. næste år. Det vil bestyrelsen 

overveje. 

6.   Forslag fra bestyrelsen 

Ingen forslag fra bestyrelsen.  

7.   Forslag indkommet fra medlemmerne  

Ingen forslag fra medlemmerne. 

8.   Valg af bestyrelse og revisor samt suppleanter  

Fra bestyrelsen var Klaus Kirkegaard og Robert Boye på valg. Begge blev genvalgt. 

Revisor Kuno Sørensen blev genvalgt. 

Suppleanterne Esben Krogsgård og Arne Sørensen blev genvalgt. 

Revisorsuppleant Hans Pilegaard blev genvalgt. 

9.   Eventuelt    

Svejbæk Hjertestarter-forening vil nedlægge sig selv. Svejbæk Grundejerforening overvejer 

at overtage den hjertestarter der er placeret på Klaus’ matrikel (Julsøvej 249). Bestyrelsen 

vil undersøge hvilke forpligtelser og udgifter der følger med overtagelsen. Vi kan evt. søge 



tilskud til de vistnok 2100 kr., som vedligeholdelse koster med års mellemrum, hos 

Menighedsplejen, som modtager midler fra Genbrugsbutikken. Generalforsamlingens 

medlemmer var positive overfor overtagelse af hjertestarteren. 

Bestyrelsesmedlemmerne i Svejbæk Grundejerforening bliver ikke yngre. I den nuværende 

bestyrelse har 4 ud af 5 været i bestyrelsen siden 2012. I år genopstiller de 

bestyrelsesmedlemmer, der er på valg, men en udskiftning må nærme sig. Bestyrelsen ville 

gerne indlede en debat om foreningens fremtid. Formanden opridsede foreningens 3 

hovedaktiviteter og bad om kommentarer til dem:  

1) Materiel til udlån, 2) Sankt Hans bålfest og 3) deltage i debat om Svejbæks udvikling 

som bysamfund. 

 

Der var enighed blandt deltagerne i generalforsamlingen om at foreningens vigtigste 

aktivitet er udlån af materiel. Der blev drøftet forskellige mulige scenarier for fortsættelse af 

denne aktivitet.  

Desuden er der god opbakning til foreningens Sankt Hans aften arrangement, og der er 

ikke behov for udvidelse af aftenens traditionelle program.  

Foreningens bestyrelse har hidtil fulgt opmærksomt med i Svejbæks udvikling som 

bysamfund (kommuneplan, lokalplaner, fredninger, trafik, miljø m.v.). Hvis der synes at 

være overlapning med Lokalrådets arbejde, kunne dette arbejde godt nedprioriteres. 

 

Der var også i forsamlingen god opbakning til, at der knyttes en tema-møde / tema-aktivitet 

til generalforsamlingen. Bestyrelsen takkede for tilkendegivelserne og vil tage 

bemærkningerne med i arbejdet fremover. 


